
Ik vraag me af waarom er intensievering van toezicht en handhaving in de gastouderopvang moet 
komen. Het gastouderbureau komt elk jaar. Ben je als gastouder bij 2 bureaus aangesloten dan krijg 
je dus 2 keer controle per jaar. Vertrouwt de gemeente en daarmee de  GGD haar eigen toezicht  en 
controle bij de gastouderbureaus niet voldoende? De kwaliteit van de gastouderopvang wordt niet 
verbeterd om vaker te controleren dat de regeltjes worden nageleefd. Spendeer de gelden aan de 
verdere ontwikkeling en professionalisering van de gastouder.

Met dit voorstel komt de gastouderopvang in de knel. Ouders kiezen heel specifiek voor deze vorm 
van opvang. Vaak vanwege de flexibele tijden (die er bijna niet zijn bij de KDV’s), maar vooral 
vanwege de kleinschaligheid. Met de vermindering worden ouders bijna geforceerd om niet meer 
voor gastouderopvang te kiezen omdat ze hard in de eigen portemonnee worden geraakt. 

Verdeel deze kosten over de gehele kinderopvang en besteed een deel van de gelden aan 
professionalisering en ontwikkeling van gastouders.


